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CONSELL DE BARRI TURÓ DE LA PEIRA 

RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

Data: 22 de novembre de 2023 Hora: 18:00h 

Lloc: Espai Jove Les Basses 

Persones assistents 

Composició de la taula: Presideix el Sr. Dídac Ramírez Conseller del Barri del Turó 

de la Peira, Sr. David Martínez Conseller Tècnic, Sr. Gabriel Duarte Gerent del 

Districte de Nou Barris, i Sònia Montes Secretària del Consell. 

Assistents:  

Entitats representades: AVV Turó de la Peira, Casalet de Gent gran del Turó de la 

Peira, AVV Can Peguera, Fedoba (Feministes dominicanes de Barcelona). 

Consellers municipals: Sonia Nieto PSC, Quim Sangrà ERC, Carles Benito 

BCNComú, Javier Barreña i Neus Ros  PP, David Puértolas JuntsxCat  

Assistència total en el moment de màxima afluència de públic: 30 persones.  

Ordre del dia 

1. Renovació de la Comissió de seguiment i de la Vicepresidència del 

Consell de Barri. 

2. Actualització de l’estat dels temes urbanístics. 

3. Parc del Turó, situació actual del projecte de reforma. 

4. Torn obert de paraules 

Síntesi  

 
1. Renovació de la Comissió de seguiment i de la Vicepresidència del Consell 

de Barri. 

Tal i com queda regulat en el Reglament de Participació Ciutadana, a l’inici de cada 

nou mandat municipal hem de procedir a renovar, la composició de la Comissió de 

Seguiment del Consell Barri i de la Vicepresidència. 

Volem fer difusió per si entitats o persones implicades amb el barri es volen incorporar 

a la Comissió o inclús, si es volen presentar o fer el relleu de la Vicepresidència. 
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S’habilitarà en els propers dies a la plataforma digital Decidim Barcelona la opció 

perquè persones puguin presentar la seva candidatura, tant a la vicepresidència com a 

la comissió de seguiment. 

A LA PROPERA COMISSIÓ DE SEGUIMENT, s’informarà i es posaran en comú totes 

les entitats i persones que han confirmat la seva voluntat de formar part de la Comissió 

de Seguiment, així com de la Vicepresidència. 

AL PROPER CONSELL DE BARRI, es procedirà a presentar totes les candidatures i: 

• Validació per assentiment del conjunt d’entitats i persones que han mostrat el 

seu interès per formar part de la Comissió de Seguiment. En cas que fos necessari, i si 

s’escau, es faria una votació i aprovació per majoria simple dels vots emesos per les 

persones presents en el Consell de Barri. 

• Validació per assentiment o votació  de la candidatura per Vicepresidència 

veïnal. En cas d’haver-hi una candidatura es validarà per assentiment En cas d’haver 

més d’una candidatura es faria una votació per cada candidatura i s’aprovaria per 2/3 

parts dels vots emesos per les persones presents en el Consell de Barri. 

Per transparència, un cop actualitzades la vicepresidència i la comissió de seguiment 

es publicarà a la plataforma Decidim.Barcelona., en l’apartat respectiu a cada consell 

de barri la composició de la comissió de seguiment i qui exerceix la vicepresidència del 

consell. 

 

2. Actuacions urbanístiques pendents 

 

Matagalls: Finalització de les obres actualment, en el proper mes. 1,8M € 

Remodelació Escola del Turó: Obra executada, que finalitzarà al desembre. 

Entorns escolars Amor de Dios: actualment en tramitació del projecte executiu. 

Dotat econòmicament, es licitaran les obres al desembre, i iniciaran al juny de 2024. 

Rosario Pi: Execució juny 2024. Depèn actualment d’una part de cessió del terreny 

per part d’una comunitat de veïns. 

Equipament Illa Q: Redacció projecte executiu, primer semestre 2024 s’acaba el 

projecte, però no hi ha dotació pressupostaria.  
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Recordatori de tot el procés des de la planificació fins a la finalització del projecte 

executiu: reserva del sol, projecte funcional, concurs d’idees, avantprojecte. 

L’estimació del cost és de 6,5M€. 

Hauria d’incloure’s al PIM per garantir que es construirà. Actualment el PAM i el PAD 

s’estan concretant i hi haurà un procés participatiu al gener. 

 

3. Parc del Turó de la Peira 

Primer calendari amb inversió entre 2023 i 2024, que no s’ha pogut executar pels 

endarreriments en la redacció del projecte. Això ha provocat que la inversió caigués, 

tot i que es va continuar redactant el projecte, que es  finalitzarà aquest any. 

Pla de Barris es una línia de inversió municipal. 

El que ha pogut aportar el Pla de Barris és el treball mitjançant processos participatius, 

fent participar col·lectius que habitualment no ho fan. 

Els diners s’han de trobar dins dels mecanismes del mandat, i aquest projecte es troba 

en la mateixa situació que la Illa Q. 

Quan acaba el mandat els projectes que estan a mitges s’han de validar pel nou 

govern, qui planifica les inversions.  

S’està analitzant el tancament del Parc, per ara només es fa  una nit a l’any, per la 

Revetlla de Sant Joan. 

També hi ha un encàrrec per treballar i millorar la convivència i el impacte negatiu de 

l’activitat al parc, i així rebaixar la tensió que hi ha actualment. 

La voluntat és treballar el mentrestant fins que no arriba la obra de reforma. 

 

4. Torn obert de paraules 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Punt 2. Entorns Amor de Dios 

Marc C/Travau 61 

Entorn escolar Amor de Dios 

Pregunta el temps d’execució de la obra, i 

dates d’execució per coordinar rehabilitació  

prevista de la façana de la seva comunitat. 

Si es renovaria el col·lector. 

Inici prevista al juny, i finalitzarà al 

novembre. 
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Punt 2. Escales Matagalls 

Roberto veí Vall d’Ordesa  
No entén com s’ha fet aquesta inversió, si les 
feia servir molt poca gent i no han resolt el 
problema de mobilitat. 
 
Elena veïna Vall d’Ordesa 
No entén el projecte, ni quina millora suposa. 
 
Carmen, veïna. 
Pregunta si van col·laborar els veïns en el 
disseny. 
Diu que el metall s’escalfarà a l’estiu i deixarà 
anar molta calor, i que no està adaptada per 
carros de nadons. 

Es van estudiar diferents opcions, però no 
es va trobar solució tècnica. 
El projecte es va fer amb participació de 
veïns. 
Tot i que no era molt prioritari, es va 
aprofitar una oportunitat d’inversió per 
executar-lo. El mandat anterior es va fer 
menys planificació i menys execució, per 
les dificultats que va implicar la pandèmia. 
Tot i així, millora la mobilitat, incorpora 
àrees de descans entre trams. 
 
L’Antonio de l’AVV exposa que el projecte 
s’ha presentat al barri, i que es van fer 
estudis dels usos. 

Punt 2. Illa Q 

AVV exigeix dates d’inici d’obres del parc i de 
la Illa Q 

No es poden donar dates sense haver 
concretat el PAM i el PAD. 
 

Pg. De la Peira.  
Al·lèrgia que provoquen els plataners que no 
es canvien perquè s’espera remodelar el 
Passeig. 

 

Punt 3. Parc del Turó 

Veí Carrer Travau 
S’ha de demanar que intervingui la Guardia 
urbana perquè no venen quan se’ls truca. 
Hi ha música de matinada, i quan marxa la 
GU tornen a pujar el volum. 
El bolei dret a jugar tot el dia, però no a tenir 
la música posada tot el dia. 
Lavabo tancat, i la gent fa les necessitats als 
matolls. Excrements de gossos. 
Beret 60 
Veí que exposa una experiència del passat 
estiu, que la seva mare va romandre al llit en 
els darrers dies de vida, escoltant els 
botellots del parc cada dia amb la música a 
alts volums. Va trucar a la GU i no van anar.  
Beret 60, Leandro 
Perquè no es pot tancar el parc per la nit. 

El tancament a dia d’avui no es efectiu 
totalment per les condicions de la tanca 
que l’envolta. 
La tanca es pot trencar amb molta facilitat, i 
podria donar-se que els botellots 
continuessin, però sense garantia de poder 
intervenir els serveis públics en cas 
d’emergència. 
Algun cas com el de Guineueta han 
demostrat que el tancament no sempre es 
una solució, i que pot fins i tot agreujar les 
problemàtiques de seguretat. 
També es pot incrementar el risc de 
situacions d’agressions sexuals, o violència 
per motius de gènere. 
S’està estudiant aquesta mesura. 

Veïna que proposa que no es tanqui el Parc 
a les nits perquè ella fa tai chi a l’alba i vol 
que estigui obert molt d’hora pel matí. 
No s’ha de prohibir sinó fer bon ús. 
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Una veïna pregunta quan passarà que la GU 
vindrà quan se’ls truca. 

Es una prioritat que això passi, aviat 
s’incorporaran nous agents. 
No sempre podran acudir, però millorarà. 
Des de Districte s’està organitzant un grup 
de treball que també aportarà solucions. 

Un veí proposa tancar el Parc només els 
caps de setmana o en els horaris conflictius. 

 

Punt 4. Torn obert de paraules 

Ignasi Urenda 
S’havia acordat posar ombra, amb un 
compromís del Regidor. 

No s’ha trobat alternativa per les condicions 
constructives de la plaça, que es el sostre 
de la cotxera del metro. 

Ineficàcia/lentitud dels sistema 
Albert Travau 61 
Escolta i sent un sistema molt ineficaç de 
treball, tota la feina feta, que quedi sense fer 
pel canvi de mandat no s’entén. 
Desencís de participar, si el que s’ha 
preguntat després no es fa. 

L’administració es garantista amb el que fa, 
els procediments son lents, i a vegades hi 
ha ineficiència. Però els temps son llargs 
perquè es fan totes les comprovacions 
necessàries, i s’han de fer per al 
compliment de les normatives. 

Ascensor del carrer Beret. AVV. Perquè no 
funciona. 

Beret: està pendent canvi placa electrònica 
Vilaseca:  problema amb la connexió a 
internet. 

Taula de prevenció no s’ha fet en tot l’any, 
cal posar data. 

Consell de seguretat 23 de novembre a las 
18:30h Sala de plens 
Taules de prevenció del Turó es convocarà 
en breu. 

Problemes a algunes comunitats de veïns 
per la gent que surt de matinada dels bars 
musicals, Bunker i La Calle.  

Bunker està tancat actualment. 

Aneto 33 
Veïna exposa la necessitat d’enfortir 
iniciatives que reforcin les normes elementals 
de convivència. 
La música molt alta es cultural i un 
comportament reiterat al barri. 
Cal sensibilitzar amb campanyes. 
Igualment cal fer-ho amb la gestió de les 
escombraries 
Demana una campanya cívica per al Turó de 
la Peira. 

El Conseller tècnic respon que, es 
treballarà des de Prevenció i Seguretat. 
Els veïns diuen que hi ha un problema a 
Nou barris i que no se senten escoltats i 
això ha de canviar. 
 
Aquest tema es treballarà en aquest 
mandat, de forma seriosa, i serà una 
prioritat. 

Esther demana que es trobi una solució per 
la vorera del C/ Montsant entre Pedret i 
Escales de Travau. 

 

 

 


